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     Protokół Nr 273/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 25 lipca 2022 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 11:05 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu  

2. Alicja Prill  - Wicestarosta  

3.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu  

4.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu  

 

Podczas posiedzenia nieobecny – Mariusz Norsesowicz 

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Gospodarki 

Nieruchomościami Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy zawartej pomiędzy Powiatem Myśliborskim,  

a Skarbem Państwa – Zachodniopomorskim Komendantem Wojewódzkim Państwowej 

Straży Pożarnej w Szczecinie, przy udziale Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 

Pożarnej w Myśliborzu w sprawie dofinansowania zadania „Przebudowa i modernizacja 

placu wewnętrznego” realizowanego przez Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 

Pożarnej w ramach „Programu modernizacji Policji, Straży granicznej, Państwowej Straży 

Pożarnej i Służby Ochrony Państwa w latach 2020-2025”.  

4. Podpisanie umowy wykonawczej o udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej dla Województwa Zachodniopomorskiego jako partnera Wiodącego Projektu: „Budowa 

Regionalnej Infrastruktury Informacji Przestrzennej Województwa 

Zachodniopomorskiego” pomiędzy Województwem Zachodniopomorskim, z siedzibą: 70-

540 Szczecin, ul. Korsarzy 34 a Powiatem Myśliborskim  z siedzibą: Starostwo Powiatowe 

w Myśliborzu ul. Północna 15  74-300 Myślibórz. 

5. Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 2022 

rok. 

6. Zapoznanie się z Informacją dotyczącą zestawienia najpilniejszych potrzeb w szkołach 

przez rokiem szkolnym 2022/2023. 

7. Zapoznanie się z informacją Naczelnika Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych  

i Zarządzania Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego z dnia 

21.07.2022 w sprawie podpisania aneksów do umów zawartych przez Dyrektora Domu 

Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu. 

8. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy z wykonawcą zadania pn. „Pełnienie nadzoru 

inwestorskiego nad wykonaniem zabiegów pielęgnacyjnych w obrębie koron 15 szt. 
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drzew gatunku lipa szerokolistna znajdujących się w pasie drogowym w ciągu drogi 

powiatowej Nr 2142Z w miejscowości Kaleńsko”. 

9. Wyrażenie zgody na podpisanie aneksu Nr 1 do umowy najmu lokali znajdujących się  

w budynku byłego internatu Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku. 

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa.  

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa.  

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa.  

14. Sprawy różne. 

15. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad. 3 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy zawartej pomiędzy Powiatem Myśliborskim,  

a Skarbem Państwa – Zachodniopomorskim Komendantem Wojewódzkim Państwowej 

Straży Pożarnej w Szczecinie, przy udziale Komendanta Powiatowego Państwowej 

Straży Pożarnej w Myśliborzu w sprawie dofinansowania zadania „Przebudowa  

i modernizacja placu wewnętrznego” realizowanego przez Komendanta Powiatowego 

Państwowej Straży Pożarnej w ramach „Programu modernizacji Policji, Straży 

granicznej, Państwowej Straży Pożarnej i Służby Ochrony Państwa w latach 2020-

2025”.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 2 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Przekazał, że Komendant 

Wojewódzki zobowiązuje się przekazać z Wojewódzkiego Funduszu Wsparcia Państwowej 

Straży Pożarnej na rzecz Powiatu dotację w kwocie 1.261.000,00 zł, z przeznaczeniem na  

zwiększenie o tę kwotę budżetu Komendy Powiatowej PSP w Myśliborzu w roku 2022  

w celu dofinansowania zadania pn. „Przebudowa i modernizacja placu wewnętrznego”.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 4 

Podpisanie umowy wykonawczej o udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej dla Województwa Zachodniopomorskiego jako partnera Wiodącego Projektu: 

„Budowa Regionalnej Infrastruktury Informacji Przestrzennej Województwa 

Zachodniopomorskiego” pomiędzy Województwem Zachodniopomorskim, z siedzibą:  

70-540 Szczecin, ul. Korsarzy 34 a Powiatem Myśliborskim  z siedzibą: Starostwo 

Powiatowe w Myśliborzu ul. Północna 15  74-300 Myślibórz. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 3 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że przedmiotem sprawy jest podpisanie umowy wykonawczej o udzielenie pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej dla Województwa Zachodniopomorskiego jako partnera 

Wiodącego Projektu  przy realizacji projektu  „Budowa Regionalnej Infrastruktury Informacji 

Przestrzennej Województwa Zachodniopomorskiego” do umowy nr BG-I.052.8.2019 zawartej 

w dniu 21 sierpnia 2019r. w sprawie partnerskiej współpracy przy realizacji ww. projektu  

z budżetu Powiatu Myśliborskiego pomocy finansowej w formie dotacji celowej w wysokości 

3 363,07 zł w tym z wydatków bieżących 220,93 zł i z wydatków majątkowych 3 142,14 zł   
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w 2022 roku Województwu Zachodniopomorskiemu z przeznaczeniem na  realizację zadań 

wynikających z projektu partnerskiego pn. „Budowa Regionalnej Infrastruktury Informacji 

Przestrzennej Województwa Zachodniopomorskiego" wykonywanego przez Powiat 

Myśliborski wspólnie z Województwem Zachodniopomorskim na podstawie umowy  

w sprawie partnerskiej współpracy przy realizacji projektu nr BG-I.052.14.2017 z dnia  

8 grudnia 2017r. i umowy BG-I.052.8.2019 z dnia 21 sierpnia 2019r.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 5 

Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 2022 

rok. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił następujące wnioski: 

 

1. wniosek Geodety Powiatowego z dnia 22.07.2022r. znak GP.3026.14.2022.EK  

o dokonanie zmian w planie wydatków w rozdziale 71012 – zadania własne, w paragrafie 

4210 i 4300 celem zabezpieczenia środków na zakup komputera, zgodnie z podpisaną umową 

NR 29/WRiR-IV/03/2022  pomiędzy  Województwem Zachodniopomorskim a Powiatem 

Myśliborskim na dofinansowanie w wysokości 6 000,00 zł zadania określonego ustawą  

o ochronie gruntów rolnych i leśnych. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 4 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

2. wniosek Dyrektora  Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku  z dnia 

19.07.2022r. o dokonanie zmian w planie finansowym jednostki polegających na przesunięciu 

środków w ramach posiadanego budżetu w łącznej kwocie 800,00 zł w dziale 80195 

"Pozostała działalność". Zwiększenie w paragrafie 417 "Wynagrodzenia bezosobowe" w celu 

zapewnienia środków na wypłaty dla nauczycieli zatrudnionych na podstawie umowy 

zlecenia w ramach realizacji grantu w ramach projektu POMORZE ZACHODNIE – 

WSPARCIE PSYCHOLOGICZNO – PEDAGOGICZNE. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 5 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

3. wniosek Dyrektora  Zespołu Szkół w Myśliborzu z dnia 19.07.2022r. o dokonanie 

zmian w planie finansowym jednostki polegających na przesunięciu środków w ramach 

posiadanego budżetu w łącznej kwocie 3200,00 zł w dziale 80195 "Pozostała działalność".  

Zwiększenie w paragrafie 417 "Wynagrodzenia bezosobowe" w celu zapewnienia środków na 

wypłatę dla nauczycieli zatrudnionych na podstawie umowy zlecenia w ramach realizacji 

grantu w ramach projektu POMORZE ZACHODNIE – WSPARCIE PSYCHOLOGICZNO – 

PEDAGOGICZNE. 
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(Wniosek stanowi załącznik Nr 6 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

4. wniosek Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy z dnia 

18.07.2022r. o dokonanie zmian w planie finansowym jednostki w rozdziale 80102 - "Szkoły 

podstawowe specjalne" oraz w rozdziale 85421 - "Młodzieżowe ośrodki socjoterapii" 

polegających na przesunięciu środków finansowych w kwocie 127 200,00 zł pomiędzy 

paragrafami. Zwiększenie środków w paragrafie 4710 "Wpłaty na PPK finansowane przez 

podmiot zatrudniający" oraz w paragrafie 4210 "zakup materiałów i wyposażenia" 

przeznaczone jest na zapłatę składek PPK od umów o pracę oraz na zakup materiału 

opałowego – ekogroszku na kolejny sezon grzewczy. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 7 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o zabezpieczenie środków na zakup ekogroszku? 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Gospodarki 

Nieruchomościami Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przekazała, że wniosek został sporządzony na postawie wykonanej analizy cen rynkowych. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że przesunięcie środków jest w ramach budżetu jednostki.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

5. wniosek Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu z dnia 

18.07.2022r. o dokonanie zmian w planie finansowym jednostki na 2022 rok w rozdziałach 

80115 "Technika" oraz w rozdziale", 80117 "Branżowe szkoły I i II stopnia", 80140 

"Placówki kształcenia ustawicznego i centra kształcenia zawodowego" oraz 85410 "Internaty 

i bursy szkolne" w zakresie polegającym na zwiększeniu wydatków o kwotę 84 000,00 zł  

w paragrafie 4210 - "zakup materiałów i energii" w celu zapewnienia środków finansowych 

na zakup materiału opałowego pelletu na sezon grzewczy. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 8 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył kwestię dotyczącą wzrostu cen rynkowych za zakup materiałów opałowych. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 6 

Zapoznanie się z Informacją dotyczącą zestawienia najpilniejszych potrzeb w szkołach 

przed rokiem szkolnym 2022/2023. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 9 do protokołu) 



5 
 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Gospodarki 

Nieruchomościami Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła zestawienie potrzeb w szkołach przed rokiem szkolnym 2022/2023 zgodnie  

z tabelą: 

     Lp. Potrzeba kwota 

Zespół Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku 

1. 
Wyposażenie 6 klas na III p. (w każdej klasie: ławki jednoosobowe, krzesła, 

tablica suchościeralna, tablica korkowa, rolety, laptop, projektor, wieszak do 

projektora, wieszak na odzież)   

90 804,88 

2.  32 zestawy komputerowe stacjonarne (32 szt. x 2800zł)- pracownia 

informatyczna 89 600,00 

  razem: 180 404,88 

Zespół Szkół w Dębnie 

1. Ogrodzenie terenu szkoły - ok..450 mb (ok.780 zł/mb) 350 000,00 

2. 
Adaptacja sali lekcyjnej na pracownię informatyczną (wymiana drzwi 

antywłamaniowych, wymiana oświetlenia i instalacji oświetleniowej, nowa 

sieć komputerowa, wymiana wykładziny podłogowej, biurka komputerowe  

i krzesła, 2 szafy) - szkoła posiada sprzęt komputerowy - 20 szt. 

60 000,00 

3. Remont dachu na budynku siłowni - zakup materiałów 10 000,00 

  razem: 420 000,00 

Zespół Szkół w Myśliborzu 

1. Wymiana posadzek w salach lekcyjnych I piętro 190 100,66 

2. Wymiana posadzek w salach lekcyjnych II piętro 198 889,39 

3. 

Wymiana posadzek na ciągach komunikacyjnych (wniosek o dofinansowanie 

złożony do PFRON) 171 589,70 

  razem: 560 579,75 

     Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała o wykonanie zadań w ramach środków PFRON? Zapytała, czy Dyrektor Zespołu 

Szkół im. J. Słowackiego w Dębnie może złożyć wniosek na wykonanie podjazdu dla osób 

niepełnosprawnych do budynku szkoły? 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Gospodarki 

Nieruchomościami Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że dla przedmiotowej placówki został złożony wniosek o wykonanie 

łazienek.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła, aby w kolejnym naborze wniosków został złożony wniosek na wykonanie 

podjazdu dla osób niepełnosprawnych. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o kwestię związaną z wykonaniem ogrodzenia w Zespole Szkół im. J. Słowackiego  

w Dębnie? Zapytał, o jakiego rodzaju ogrodzenie chodzi? 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Gospodarki 

Nieruchomościami Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że oszacowano zakup ogrodzenia systemowego panelowego. Odniosła się do 

kwestii związanej z remontem ogrodzenia i jego granic. 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o uporządkowanie geodezyjne granicy przebiegu ogrodzenia na przedmiotowej 

nieruchomości.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała, że w tabeli pokazano najpilniejsze potrzeby w placówkach. Poruszyła temat 

pozostałych w budżecie powiatu środków finansowych na rezerwie oświatowej. Odniosła się 

do kwestii związanej z wykonaniem ogrodzenia.  

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Gospodarki 

Nieruchomościami Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Odniosła się do wykazanych potrzeb dot. Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich  

w Myśliborzu. Przekazała, że konieczność wymiany posadzek wynika z decyzji 

Zachodniopomorskiego Państwowego  Wojewódzkiego  Inspektora Sanitarnego. Zwróciła 

uwagę, że jeżeli chodzi o wyminę posadzek w ciągach komunikacyjnych to zakres prac 

kwalifikuje się do złożenia wniosku w ramach PFRON, niestety wymiana posadzek w salach 

lekcyjnych musi być wykonana w ramach własnych środków. Zwróciła uwagę, że na ostatnim  

posiedzeniu Zarządu Powiatu dokonano wydłużenia terminu realizacji zadania do 

31.12.2023r. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że priorytetem jest przygotowanie placówek do roku szkolnego o wyjście  

z zaleceń Sanepidu. Zaproponowała, aby rozwiązać rezerwę celową oświatową, która wynosi 

200 000,00 zł i dedykować środki dla Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku na 

zakup komputerów w kwocie 90 000,00 zł. Poinformowała, że wraz z dyrektorem jednostki 

dokonano analizy, stwierdził że jeżeli będzie posiadał jedną dużą pracownię komputerową to 

zwrot poniesionych nakładów będzie po 1,5 roku szkolnym dzięki temu, że nie będzie 

podziału klas na grupy. Oszczędność nastąpi na wynagrodzeniu nauczycieli. Przekazała, że 

jeżeli chodzi o zakup wyposażenia to dyrektor jednostki będzie musiał poradzić sobie  

w ramach posiadanych zasobów. Zaproponowała, aby w Zespole szkół im. Juliusza 

Słowackiego w Dębnie zostały zabezpieczone środki w kwocie 70 000,00 zł na adaptację sali 

lekcyjnej na pracownię informatyczną oraz remont dachu na budynku siłowni. Zwróciła 

uwagę, że jeżeli chodzi o salę komputerową, to dyrektor posiada komputery do jej 

wyposażenia. Zwróciła uwagę, że w tym roku w szkole zostaje uruchomiona klasa technikum 

informatycznego, zatem wykonanie sali informatycznej jest niezbędne do utworzenia 

odpowiednich warunków kształcenia. Odniosła się do kwestii związanej z remontem dachu na 

budynku siłowni. Przekazała, że budynek ten jest wykorzystywany przez jednostkę i wymaga 

prac budowlanych. 

Pozostałą kwotę rezerwy w wysokości 40 000,00 zł proponuje się wykorzystać wykonując 

rozpoczęcie zadania związanego z realizacją zaleceń Sanepidu dotyczącego wymiany 

posadzek w salach lekcyjnych w Zespole Szkół w Myśliborzu. 

Zauważyła, że ostatnich kilku latach udało się wykonać zalecenia sanepidu, pozostały one 

jedynie w tej szkole. Zaproponowała, aby prace związane z wymianą posadzek zostały 

rozpoczęte. Całość zadania może zostać wykonana etapami. 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Gospodarki 

Nieruchomościami Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Zwróciła uwagę, że pracownicy zajmujący się remontami na bieżąco wykonują prace 

remontowe w jednostce, jednak własnymi siłami nie są w stanie wykonać posadzek  

w klasach. 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała rozwiązanie rezerwy celowej oświatowej i wykonanie zadań zgodnie  

z przedstawioną propozycją. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał o kwestię związaną z wykonaniem posadzek w salach lekcyjnych? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że wykonać będzie można jedynie część zadania w co najmniej dwóch lub trzech 

salach lekcyjnych. Przedstawiła informacje na temat technologii wykonania prac 

remontowych. 

Poruszyła temat dotyczący wykonania ogrodzeń w placówkach oświatowych. Przekazała, że 

została sporządzona analiza potrzeb dla placówek, jednak w najgorszym stanie znajduje się 

ogrodzenie w Zespole Szkół w Dębnie. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał o kwestię związaną z koniecznością wyposażenia sal lekcyjnych na III piętrze 

budynku Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła wyjaśnienia w przedmiotowym temacie. Poinformowała o działaniach 

związanych wyposażeniem pomieszczeń w jednostkach na bazie posiadanego wyposażenia.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytał, czy jest więcej zaleceń sanepidu wydanych dla placówek oświatowych? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że zalecenia wydane dla Zespołu Szkół w Myśliborzu są ostatnimi 

zaleceniami jakie pozostały do wykonania. Przedstawiła informacje na temat wykonywanych 

zaleceń w jednostkach. Zwróciła uwagę na zasługi pracowników Centrum Usług Wspólnych 

Powiatu Myśliborskiego w zakresie wykonania prac remontowych. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją dotyczącą zestawienia najpilniejszych potrzeb  

w szkołach przez rokiem szkolnym 2022/2023. 

Jednocześnie podjęto decyzję o rozwiązaniu rezerwy celowej oświatowej i realizacji 

następujących zadań: 

1.   Zakup zestawów komputerowych w Zespole Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku. 

2.   Adaptacja sali lekcyjnej na pracownię informatyczną oraz remont dachu na budynku 

siłowni w Zespole Szkół Nr 1 im. J. Słowackiego w Dębnie.  

3.    Częściowa wymiana posadzek w Zespole Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 7 

Zapoznanie się z informacją Naczelnika Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych  

i Zarządzania Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego z dnia 

21.07.2022 w sprawie podpisania aneksów do umów zawartych przez Dyrektora Domu 

Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 10 do protokołu) 
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Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Gospodarki 

Nieruchomościami Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotowe pismo. Przekazał, że na podstawie Uchwały Rady Powiatu Nr 

XLI/279/2021 z dnia 29 listopada 2021 roku Dom Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu 

został włączony do Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. S. Dariusa i S. Girenasa  

w Myśliborzu. Na dzień połączenia placówek nadal obowiązywać będzie 29 różnego rodzaju 

umów, których stroną jest Dom Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu. Pismem z dnia 10 maja 

br. Dyrektor Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu zwróciła się z prośbą  

o przygotowanie aneksów do zawartych umów, na mocy których od dnia 1 września 2022 

roku stroną tych umów będzie Zespól Szkół i Placówek Oświatowych im. S. Dariusa  

i S. Girenasa w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył kwestię włączenia Domu Wczasów Dziecięcych w strukturę Zespołu Szkół  

i Placówek Oświatowych w Myśliborzu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła informacje dotyczącą włączenia jednostki w strukturę szkoły. Poinformowała, że 

Dyrektor szkoły będzie posiadał budynek w trwałym zarządzie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, o kwestie kadrowe i wyznaczenie zastępcy dyrektora jednostki? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała, że prowadzone są rozmowy w przedmiotowej sprawie. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał o zatrudnienie pracowników zlikwidowanego Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego w Renicach? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła wyjaśnienia w przedmiotowej sprawie oraz informacje na temat działań 

dotyczących utworzenia MOS, który będzie funkcjonował w budynku Domu Wczasów 

Dziecięcych w Myśliborzu. 

Poruszyła kwestię funkcjonowania Domu Wczasów Dziecięcych. Zwróciła uwagę na 

obłożenie w placówce i krótki czas związany z przystosowaniem pomieszczeń na potrzeby 

MOS. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją. 

 

Ad. 8 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy z wykonawcą zadania pn. „Pełnienie nadzoru 

inwestorskiego nad wykonaniem zabiegów pielęgnacyjnych w obrębie koron 15 szt. 

drzew gatunku lipa szerokolistna znajdujących się w pasie drogowym w ciągu drogi 

powiatowej Nr 2142Z w miejscowości Kaleńsko”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu) 
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Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Gospodarki 

Nieruchomościami Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Wyjaśniła, że Centrum Usług 

Wspólnych przeprowadziło postępowanie na realizację zadania. Najkorzystniejszą ofertę 

złożyła firma Pracownia Projektowa „Sosenka” ze Szczecina na kwotę 1 970,00 zł. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie umowy z wykonawcą Pracownią Projektową 

Sosenka ze Szczecina. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 9 

Wyrażenie zgody na podpisanie aneksu Nr 1 do umowy najmu lokali znajdujących się  

w budynku byłego internatu Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu) 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Gospodarki 

Nieruchomościami Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Wyjaśniła, że sprawa dotyczy 

lokali znajdujących się w części parteru oraz na II piętrze budynku po byłym internacie  

w Barlinku przy ul. Szosowej 2. Umowa została zawarta pomiędzy Powiatem Myśliborskim – 

Zespołem Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku a Stowarzyszeniem Pomocy 

Niepełnosprawnym „BRATEK”. W związku z podjęciem uchwały Zarządu Powiatu Nr 

267/921/2022 w dniu 29 czerwca 2022 roku w sprawie ustalenia stawek czynszu za  najem 

lokali użytkowych oraz lokali mieszkalnych stanowiących mienie Powiatu Myśliborskiego, 

zachodzi konieczność zmiany treści umowy w zakresie ujednolicenia stawek za najem ww. 

pomieszczeń. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowego aneksu Nr 1 do umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa.  

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 13 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy udzielenia pełnomocnictwa Panu Łukaszowi 

Szawaryńskiemu, reprezentującemu firmę VIA Projekt Sp. z o.o. ze Szczecina do 

występowania w imieniu Powiatu Myśliborskiego w sprawach dotyczących wszelkich 

postępowań i decyzji niezbędnych do uzyskania pozwolenia na budowę, zezwolenia na 

realizację inwestycji drogowej lub zaświadczenia o barku sprzeciwu do zgłoszenia robót nie 

wymagających pozwolenia na budowę oraz odbioru decyzji dla zadania inwestycyjnego pn.: 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2136Z (ulica Słoneczna) w miejscowości Boleszkowice  

w zakresie wykonania nowej nawierzchni jezdni”. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu Nr 273/964/2022 z dnia 25 lipca 2022 roku w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Ad. 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa.  

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 14 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy udzielenia pełnomocnictwa Panu Łukaszowi 

Szawaryńskiemu, reprezentującemu firmę VIA Projekt Sp. z o.o., ze Szczecina do 

występowania w imieniu Powiatu Myśliborskiego w sprawach dotyczących wszelkich 

postępowań i decyzji niezbędnych do uzyskania pozwolenia na budowę, zezwolenia na 

realizację inwestycji drogowej lub zaświadczenia o barku sprzeciwu do zgłoszenia robót nie 

wymagających pozwolenia na budowę oraz odbioru decyzji dla zadania inwestycyjnego pn.: 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2116Z w zakresie budowy chodnika w miejscowości 

Trzcinna”. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu Nr 273/965/2022 z dnia 25 lipca 2022 roku w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa.  

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 15 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy udzielenia pełnomocnictwa Panu Łukaszowi 

Szawaryńskiemu, reprezentującemu firmę VIA Projekt Sp. z o.o., ze Szczecina do 

występowania w imieniu Powiatu Myśliborskiego w sprawach dotyczących wszelkich 

postępowań i decyzji niezbędnych do uzyskania pozwolenia na budowę, zezwolenia na 

realizację inwestycji drogowej lub zaświadczenia o barku sprzeciwu do zgłoszenia robót nie 

wymagających pozwolenia na budowę oraz odbioru decyzji dla zadania inwestycyjnego pn.: 

„Budowa chodnika w pasie drogi powiatowej nr 2116Z w miejscowości Karsko”. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu Nr 273/966/2022 z dnia 25 lipca 2022 roku w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa.  

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 16 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy udzielenia pełnomocnictwa Panu Łukaszowi 

Szawaryńskiemu, reprezentującemu firmę VIA Projekt Sp. z o.o., ze Szczecina do 

występowania w imieniu Powiatu Myśliborskiego w sprawach dotyczących wszelkich 

postępowań i decyzji niezbędnych do uzyskania pozwolenia na budowę, zezwolenia na 

realizację inwestycji drogowej lub zaświadczenia o barku sprzeciwu do zgłoszenia robót nie 

wymagających pozwolenia na budowę oraz odbioru decyzji dla zadania inwestycyjnego pn.: 

„Modernizacja chodnika w pasie DP 2111Z w m. Rychnów – etap I”. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu Nr 273/967/2022 z dnia 25 lipca 2022 roku w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 14 

Sprawy różne: 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Gospodarki 

Nieruchomościami Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Poinformowała o dokonaniu otwarcia ofert w postępowaniu na realizację zadania pn. 

„Remont drogi powiatowej nr 2111Z na odcinku od miejscowości Ławy do miejscowości 

Moczkowo”. Przekazała, że w budżecie powiatu na realizację zadania zaplanowano środki 

finansowe w wysokości 2 628 188,96 zł. W postępowaniu wpłynęły dwie oferty, 

najkorzystniejszą złożyła firma EMULEX ze Stargardu na kwotę 2 204 000,00 zł. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła o umieszczenie informacji w tego typu sprawach na stronie internetowej Starostwa 

Powiatowego w Myśliborzu. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 15 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 12:00 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

4.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 

 


